
 

Zápis č. 7/2014 (104) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 5. 5. 2014 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D.,  
Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter Janků, Bc. Martin Mašlan, Bc. Martin 
Papica (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Ing. Milan Navrátil, Ph.D. 

Stálí účastníci zasedání: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., 
Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5 a 6/2014 (102 a 103). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

5. Projednání návrhu složení Disciplinární komise FAI. 

6. Projednání návrhu zástupce FAI do volební komise pro volbu kandidáta na 
jmenování rektorem.  

7. Projednání návrhu zástupce FAI do volební komise UTB pro doplňovací volby 
do studentské komory AS UTB za FLKŘ.  

8. Projednání doplnění členů Legislativní komise AS FAI. 

9. Různé.   

 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 

zasedání. Poděkoval emeritnímu předsedovi AS FAI Dr. Chramcovovi za předání 
veškerých podkladů pro projednávání v AS FAI v elektronické formě.  

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5 a 6/2014 (102 a 103).   

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 104/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 5 a 6/2014 (102 a 103) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
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Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 104/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 5 a 6/2014 (102 a 103) ve znění 
zveřejněném v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující program zasedání AS FAI dne 5. 5. 2014 bylo doručeno 

všem členům AS FAI elektronicky. Předseda AS FAI Dr. Matýsek žádá o úpravu bodu č. 1 
ve smyslu rozšíření kontroly zápisů AS FAI na zápis č. 102. Nikdo z členů AS FAI nemá 
námitky k úpravě bodu č. 1 a zároveň nikdo nežádá o další doplnění programu.  

Návrh usnesení AS FAI 104/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 104 s rozšířením kontroly zápisů AS FAI na zápis 
č. 102.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 104/2 

AS FAI jednomyslně schválil program zasedání č. 104 s rozšířením kontroly zápisů AS 
FAI na zápis č. 102. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Proděkan Chramcov informoval o průběhu soutěže STOČ. Soutěž proběhla 24. 4. 2014 na 
FEI VŠB-TU v Ostravě, z FAI se jí zúčastnilo 25 studentů s 22 příspěvky. Z 16 udílených 

cen získali studenti FAI 9 ocenění. Prod. Chramcov zhodnotil vysokou úroveň příspěvků i 
vystupování našich studentů.  

Dále prod. Chramcov seznámil členy AS FAI s aktualizací Směrnice děkana pro osobní 
hodnocení (SD/05/14). Směrnice je aktualizována v souladu s nadřízeným předpisem a 
Metodikou hodnocení výsledků výzkumných organizací a hodnocení výsledků 
ukončených programů. Dnes tj. 5. 5. 2014 bude dokončen a rozeslán formulář pro 
osobní hodnocení akademickým pracovníkům FAI. Akademičtí pracovníci FAI musí 
vyplněný formulář odevzdat do 31. 5. 2014. Ve smyslu výše uvedeného bude připraven 
návrh na změnu Směrnice FAI (SD/04/13) doplňující Studijní a zkušební řád UTB ve 
Zlíně.  

Prod. Vojtěšek informoval o postupu při udělování zápočtů za bakalářské a diplomové 

práce. Doc. Sysel vznesl dotaz týkající se konkrétního případu. K tomuto tématu proběhla 
obsáhlá diskuse.  
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Předseda AS FAI Dr. Matýsek informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB ze 
dne 8. 4. 2014:   

 Ing. Macháčková oznámila změnu ve složení AS UTB – Dr. Chramcov bude 
jmenován proděkanem FAI, tohoto zasedání se zúčastní naposled jako člen AS 
UTB (byl členem od 28. 2. 2006). Na příštím zasedání složí slib náhradník z voleb 
Dr. Pokorný. 

 Rektor prof. Sáha informoval o úspěšném jednání s náměstkem MŠMT ohledně 
rozvoje materiálně-technické základny UTB (stavba objektu FHS). Dále 
informoval o protokolárním jednání s velvyslancem Kanady panem Otto 
Jelinkem na půdě Senátu Parlamentu ČR (spolupráce s 1. místopředsedkyní 
Senátu PČR PaedDr. Gajdůškovou) – investování Kanady do regionu Zlín – i pro 
aktivity UTB a o upozornění na falešné vysokoškolské diplomy. 

 Prorektorka Prokopová informovala o tom, že limit počtu studentů pro 
akademický rok 2014/2015 MŠMT zatím nestanovilo. 

 Ing. Macháčková informovala o uskutečnění porady komise pro stravování a 
ubytování  
dne 24. 3. 2014, zápis členové AS UTB obdrželi. Žádost řešit připomínky na 
stravu a ubytování přímo tam, kde problém vznikne, na zasedání AS UTB 
prezentovat až nevyřešené problémy. 

 Kvestor RNDr. Černý vysvětlil současný stav týkající se tenkých klientů. Nikdo 
nikoho nenutí přecházet na tenké klienty. CVT a knihovna využila toho, že se 
posunuly výkony serverů a ceny koncových prvků se upravily. 

 Na UTB se konalo ve dnech 14. – 15. 3. výjezdní zasedání SK RVŠ s volbou 
předsedy (ve dvou kolech volby nebyl zvolen). 

 Ing. Macháčková uvedla, že oba zástupci FLKŘ ve studentské komoře AS UTB 
(Bc. Halásová a Jan Trubačík) budou končit bakalářské studium a přestanou být 
studenty FLKŘ. Na FLKŘ bude potřeba vyhlásit doplňovací volby, Ing. 
Macháčková proto požádá AS fakult, aby na nejbližším zasedání jmenovali 
jednoho zástupce do volební komise UTB. Doplňovací volby musí AS UTB 
vyhlásit nejpozději na červnovém zasedání. 

 Dále na červnovém zasedání vyhlásí AS UTB volbu kandidáta na jmenování 
rektorem. Už při vyhlášení volby je třeba schválit volební komisi, proto AS fakult 
budou požádány také o jednoho člena do této volební komise. Záleží na AS 
fakulty, zda jmenuje jednu osobu do obou komisí nebo do každé komise někoho 
jiného. 

 

Ad 5) Projednání návrhu složení Disciplinární komise FAI.                
Návrh složení Disciplinární komise byl projednán již na minulém zasedání AS FAI. 
Finální návrh byl zaslán členům AS FAI elektronicky. K návrhu nemá nikdo námitky. 
Proběhlo tajné hlasování. 

Návrh usnesení AS FAI 104/3 

AS FAI schválil návrh složení Disciplinární komise pro funkční období 2014 – 2016 ve 

složení: předseda - Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., členové: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr 

Navrátil, Ph.D., Ing. Peter Janků (DSP), Patrik Markovič (3. ročník), Tomáš Trčka (3. ročník). 
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Hlasování 

Ing. Tomáš Sysala, Ph.D. – předseda  pro 9  proti 0 zdržel se 0 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D.   pro 8  proti 0 zdržel se 1 

Ing. Petr Navrátil, Ph.D.   pro 9  proti 0 zdržel se 0 

Ing. Peter Janků (DSP, 3. roč.)  pro 8  proti 0 zdržel se 1 

Patrik Markovič (IŘT, 3. roč.)   pro 8  proti 0 zdržel se 1 

Tomáš Trčka (IŘT, 3. roč.)   pro 9  proti 0 zdržel se 0 

Usnesení AS FAI 104/3 

AS FAI schválil návrh složení Disciplinární komise pro funkční období 2014 – 2016 ve 

složení: předseda - Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., členové: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr 

Navrátil, Ph.D., Ing. Peter Janků (DSP), Patrik Markovič (3. ročník), Tomáš Trčka (3. ročník). 

Ad 6) Projednání návrhu zástupce FAI do volební komise pro volbu kandidáta na 
jmenování rektorem. 

Na základě doporučení členky AS FAI Ing. Sulovské byl vybrán kandidát na zástupce FAI 

do volební komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem Ing. Jaromír Švejda 
(prezenční student DSP, 3. ročník). Zmíněný s kandidaturou souhlasí a nikdo z řad 
členů AS FAI nemá vůči tomuto kandidátu žádné připomínky. Samotné schválení 
navrženého kandidáta proběhne na zasedání AS UTB. Proběhlo tajné hlasování. 

Návrh usnesení AS FAI 104/4 

AS FAI navrhuje jmenovat zástupcem FAI do volební komise pro účely volby kandidáta 

na jmenování rektorem studenta DSP Ing. Jaromíra Švejdu.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 104/4 

AS FAI navrhuje jmenovat zástupcem FAI do volební komise pro účely volby kandidáta 

na jmenování rektorem studenta DSP Ing. Jaromíra Švejdu.  

Ad 7) Projednání jmenování zástupce FAI do volební komise UTB pro doplňovací 
volby do studentské komory AS UTB za FLKŘ.      
  

Opět z podnětu Ing. Sulovské byla vybrána kandidátka na zástupce FAI do volební 
komise UTB pro účely doplňovacích voleb do studentské komory AS UTB za FLKŘ 

Ing. Hana Talandová (prezenční studentka DSP, 2. ročník). Zmíněná s kandidaturou 
souhlasí a nikdo z řad členů AS FAI nemá vůči tomuto návrhu žádné připomínky. 
Proběhlo tajné hlasování. 

Návrh usnesení AS FAI 104/5 

AS FAI jmenuje zástupkyní FAI do volební komise UTB pro účely doplňovacích voleb 

do studentské komory AS UTB za FLKŘ studentku DSP Ing. Hanu Talandovou.  
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Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 104/5 

AS FAI jmenuje zástupkyní FAI do volební komise UTB pro účely doplňovacích voleb 

do studentské komory AS UTB za FLKŘ studentku DSP Ing. Hanu Talandovou. 

 

Ad 8) Projednání návrhu na doplnění členů Legislativní komise AS FAI. 

Vzhledem k tomu, že prod. Vojtěšek, který byl členem AS FAI a LK AS FAI, již ve 

členství nemůže pokračovat, navrhl předseda AS FAI Dr. Matýsek kandidáty pro 
doplnění Legislativní komise AS FAI Ing. Pavla Navrátila, Ph.D. a Ing. Libora Pekaře, 
Ph.D. a krátce je představil. Proti tomuto návrhu nemá nikdo z řad AS FAI žádné 
připomínky. Proběhlo tajné hlasování.  

Návrh usnesení AS FAI 104/6 

AS FAI schválil návrh na doplnění Legislativní komise AS FAI o Ing. Pavla Navrátila, 

Ph.D. a Ing. Libora Pekaře, Ph.D.  

Hlasování 

Ing. Pavel Navrátil, Ph.D. 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 1  

Ing. Libor Pekař, Ph.D. 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 1 

Usnesení AS FAI 104/6 

AS FAI schválil návrh na doplnění Legislativní komise AS FAI o Ing. Pavla Navrátila, 

Ph.D. a Ing. Libora Pekaře, Ph.D. 

 

Ad 9) Různé. 

 Předseda AS FAI Dr. Matýsek informoval o tom, že z důvodu předpokládaného 
ukončení studia u Ing. Sulovské, Bc. Mašlana a Bc. Papici a vzhledem k tomu, že 

náhradník Jiří Hroneš vzešlý z posledních voleb do studentské komory AS FAI 
nebude v příštím akademickém roce pokračovat ve studiu na FAI, je nutné 
vyhlásit doplňující volby do studentské komory AS FAI. Doplňující volby 
proběhnou v prvním týdnu ZS 2014/15. 

 Prof. Dostál informoval o existenci snahy o sloučení moravských univerzit v jednu 
velkou, která bude schopná konkurovat největším univerzitám v ČR. 
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 Dr. Pekař navrhl v návaznosti na zasedání Komise pro ubytování a stravování a 
časté připomínky strávníků pozvat na zasedání AS FAI ředitele KMZ Ing. 
Procházku. Po shromáždění aktuálních připomínek bude Ing. Procházka na 
zasedání AS FAI pozván.    

 

 

Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn. 

 
 
Ve Zlíně dne 7. 5. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


